



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES

Question #1

On page 34, The Mandatory Criteria (M2, M3) reference a proposed resource, singular. Is NRCan seeking a single expert to conduct the entirety of the work on this requirement? Or are we able to submit a project team (for example: one senior technical resource to draft the new data standard, and a more junior resource to gather user feedback.)

Answer #1

Yes, you are allowed to submit a project team. At least one resource who is part of the team must meet the mandatory technical criteria for the project. Other team members can also be submitted for the technical rated criteria section.

Question #1

À la page 34, les critères obligatoires (M2, M3) font références à une ressource proposée (au singulier). Est-ce que RNCan est à la recherche de seulement une ressource pour mener à terme l'entièreté du projet? Ou est-ce possible de soumettre une équipe de travail? Par exemple, une ressource technique senior pour la partie modélisation des données et une ressource junior pour la rétroaction des usagers.

Réponse # 1

Oui il est possible de soumettre une équipe de travail. Au moins un membre de l'équipe doit remplir les exigences techniques obligatoires, il est aussi possible de soumettre d'autres membres de l'équipe pour les critères cotés.
